
Spørsmål til Fylkesutvalet 

På Stord har Sunnhordland Nauturgass no gått i gang med bygging av eit anlegg for 
produksjon av biogass. Dette anlegget skal byggast med i stor grad norskutvikla og 
norskprodusert teknologi. Anlegget deira skal vere klart til produksjon i første halvår i 
2021. Konseptet deira bygger på bruk av avfall frå husdyrproduksjon og fiskeoppdrett, 
henta frå nærområdet. Anlegget skal produsere om lag 22Gwh i fase 1 med ei planlagd 
utviding til 60 Gwh i fase 2. Selskapet disponerer også eit gassdistirubusjonsanlegg i 
bakken innanfor Stord kommune. Dette anlegget er bygd ut slik at det kan forsyne svært 
mange av dei offentlege bygga samt dei mest sentrale industri- og næringsområda  
kommunen. I tillegg så ligg det gassleidning fram til Vestland fylke sitt bussanlegg i Sæ 
på Leirvik. Kan administrasjonen svare på kva som skal til for å ta i bruk biogass som 
drivstoff for dei fylkeskommunale bussrutene i ytre del av Sunnhordland? I og med at det 
er Tide som er operatør i dette bussanbodet, er det mogeleg å bruke noko av det 
gassdrivne bussmateriellet som no vert til overs i Bergen?


